使用说明手册

1、外观视图



2、接口说明:

- 1. 电源拨动开关: ON/OFF
- 2. TF卡槽 3 耳机用。
- 4. 充电口: TP-C接口
- 5. 音量键: 音量加
- 6. 音量键: 音量减
- 7 工力价均额 8. 功能键
- 9. A B X Y键
- 10. 方向键 11. SELECT:投币键
- 12. START: 开始键 13. 喇叭

产品说明:

- 1、方向摇杆键:向左右,上下在不同的选项切换
- 2、A键:游戏菜单选择时,为确认键
- 3、B键:游戏菜单选择时,为返回键
- 4、START键/SELECT键: 菜单功能(游戏中) 5、充电方法:请使用5V-1A充电器连接机器USB口充电

3、功能描述

- 1. 显示屏: 4. 3寸IPS屏 2. 内置电池: 2000mAh
- 3. 游戏功能: 支持n64. arcade, mame, atari2600,
- 等25款權扣嬰 4. 外响功能: 支持
- 5. TF卡扩展: 支持最大128G
- 6. 支持3. 5MM立体音耳机

4、主菜单功能

- 1. 主界面: 所有模拟器会在主界面全部显示, 左右翻页选择对应的
- (25 类模拟器, 屏幕中小图标会有模拟器名字)



2. 列表: 对应模拟器进入后,显示该模拟器游戏数量及排序。



3. 收藏: 手柄 X 键方可进行收藏/取消收藏, 喜欢的游戏即可添加到



4. 搜索: 按照游戏名称大写字母来对游戏进行筛选(注: 不区分大



a. 游戏

- 1. 方向键选中游戏菜单,按 A 键进入游戏
- 2. 游戏列表中按 B 键返回主页
- 3. 在游戏中同时按住 SELECT/START 键会出现游戏菜单,用户可 对游戏进行暂停/保存/载入/退出等操作
- 4. 无操作情况下, 5 分钟后机器属于待机状态, 屏幕会变暗。 b. 设置



1. 手柄按 START 键进入设置列表,语言,声音,系统信息。

5、硬件功能定义

5.1 详细参数

游戏	支持: n64, arcade, mame, atari2600, 等25款模拟器			
电源供电	5V/1A, 5V/2A			
扩展	支持 TF 卡扩充,最大 128GB			
喇叭	内置单喇叭,4欧3瓦			
LCD	4. 3寸IPS屏			
音频输出	支持3.5MM立体音耳机			

- 1. 此机器图片供参考机器外壳以实物为准,使用说明只提供参考, 机器软件升级 按实物为准。
- 2. 如产品内容或参数有变更时,请以当前产品为准,恕不另行通知。
- 3. 本机出厂为零文件储存, 所有演示时外来所有文件(音频,视频,
- 游戏,图片等)必须在演示后立即删除,本公司对此不承担任何责任。 4. 充电方法: 请使用输出 5V-1A 充电器, 连接数据线连接机器 USB
- 5. 执行标准: GB17625. 1-2012, GB8898-2011, GB/T13837-2012
- 6.0到14岁以下儿童需成人陪同下使用本产品。
- 7. 下载说明: 请按机器所支持的格式下载游戏, 在放到机器对应文 件夹当中即可

保修条款

- 1. 商品自售出之日起七日内,如发生性能故障,商品机身 及包装必须保持完整,可换同种型号商品(须经检查),但不包括 人为损坏。
- 2. 商品自傳出之日起保修一年, 终身维护, 配件不在保修范
- 3. 保修服务只在正常使用下有效,一切人为损坏(包括自行 拆机,使用不当)不在保修范围内。
- 4. 保修时需提供本卡,未能提供本卡或私自涂改本卡,本公 司有权作报废处理。

	包装	技配件	
彩盒	机器	USB线(TP-C)	说明书
*1	*1	*1	*1

用户姓名 年龄 通信地址 联系电话 邮编 购买地点 购买日期 销售单号 品名及规格 机身编号 经销商签名 用户签名

产品保修卡

整 生 窒息危险-所有包装物料(如胶带、

塑料袋、塑胶片、捆绑线、标签)以及 机内细小配件,勿让3岁以下儿童接触 以免发生窒息危险,并在成人监护下使用

Instruction manual

1. Appearance view



- 1. Power toggle switch: ON/OFF
- 2. TF card slot
- 3. Headphone jack
- 5. Volume key: Volume up
- 6. Volume key: Volume decrease
- 9. A B X Y key

Product description:

- and down in different options switch
- 4. START /SELECT key: Menu function (in game) 5, Charging method: Please use the 5V-1A charger
- 1. Display: 4.3 inch IPS screen
- 3. Game features: Support n64, arcade, mame,

- 4. Charging port: TP-C interface
- 7. Function keys
- 8. Function keys
- 10. Direction keys
- 11. SELECT: Coin key
- 12. START: Start keyProduct
- 1 Direction rocker key: to the left and right, up
- 2, A key: the game menu selection, as the confirm key
- 3, B key: game menu selection, is the return key
- connected to the USB port of the machine to charge 3, Function description
- 2. Built-in battery: 1500mAh
- atari2600, and other 24 emulators 4. External sound function: Support
- 5. TF card expansion: The maximum support is 128G 6. Support 3.5MM stereo earphones

2. Interface description:

- - 1. Display: 4.3 inch IPS screen 2. Built-in battery: 2000mAh
 - 3. Game features: Support n64, arcade, mame, atari2600, and other 25 emulators 4. External sound function: Support
 - 5. TF card expansion: The maximum support is 128G 6. Support 3.5MM stereo earphones

4. Main menu function

3. Function description

- 1. Main interface: All simulators will be displayed on the main interface. Turn the page left and right to select the corresponding simulator category.
- (Class 25 simulator, with the name of the simulator displayed on the small icon on the screen)



2. List: After entering the corresponding simulator, the number and ranking of games in the simulator will be displayed.



3. Favorites: The X key on the handle can be used to collect/cancel favorites, and favorite games can be added to the favorites list.



4. Search: Filter the game by uppercase letters of the game name (Note: case insensitive)



1. Press the direction key to select the game menu and press the start / a key to enter the game

2. Press B in the game list to return to the home page 3. Holding down the SELECT/START key at the same time in the game brings up a game menu that allows the user to Pause/save/load/exit the game

4. Without operation, the machine will be in standby mode after 5 minutes, and the screen will darken.

b. Settings



1. Press the START key on the handle to enter the settings list, language, sound, and system information.

5, Hardware function definition

5. 1Detailed parameters

game	Support: 25 simulators including Arcade, Mame, atari 2600, etc		
Power supply	5V/1A, 5V/2A		
extend	Support TF card expansion, maximum 128GH		
horn	Built-in single horn, 4 Oh3 watts		
LCD	4.3 inch IPS screen		
Audio output	Support 3.5MM stereo earphones		

1. The picture of the machine is for reference. The shell of the machine is subject to the material object. The instructions

are only for reference. The software upgrade of the machine is subject to the material object. 2. If there is any change in the product content or parameters,

- please refer to the current product without notice. 3. The machine is stored in zero files at the factory. All external files (audio, video, games, pictures, etc.) must be deleted immediately after the demonstration. The company will not take any responsibility for this.
- 4. Charging method: please use the output 5v-la charger, connect the data cable to the USB port of the machine for power 5. Executive standard: gb17625.1-2012, gb8898-2011, GB /
- +13837-2012 6. Children between 6.0 and 14 years old need to be accompanied

by an adult to use this product.

- 7. Download instructions: please download the game according to the format supported by the machine, and put it in the corresponding folder of the machine Warranty
- 1. Within seven days from the date of sale, in case of performance failure, the body and package of the goods must be intact, and the same type of goods can be replaced (subject to inspection), but not including artificial damage
- 2. The goods are guaranteed for one year from the date of sale, with lifelong maintenance, and the accessories are not covered by the warranty
- 3. The warranty service is only valid under normal use. and all artificial damages (including self disassembly and

improper use) are not covered by the warranty.

4. This card shall be provided during warranty. If this card is not provided or altered without permission, the company has the right to scrap it

Packaging accessories					
Color box	machine	USB cable (TP-C)	specification		
*1	*1	*1	*1		

Product warranty card

User name	Gender	Age
mailing address		
contact number		Zip code
Place of purchase		
Date of purchase	Sales Order	No
Product name and specification	specification Serial No	
Dealer signature	User signature	

Asphyxiation hazard-all packaging materials(such as VARNING duct tape plastic bags, plastic film, binding wires, labels) and small accessories in the machine should

not be exposed to children under 3 years of age to avoid suffocation hazards and should be used under adult supervision

When the ambient temperature is less than or equal to 0 °C, the machine shall be moved indoors and placed at room temperature for 2